
 

MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

Datum:  2025-04-16 

 

Närvarande: Ordförande 

 Vice Ordförande 

 Sekreterare 

 Kassör 

 Ledamot Cross  

 Ledamot Enduro 

 Ledamot Ungdom 

 

 

Gäst:  

 

Frånvarande: Suppleant Aquabike  

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪  Avtalet med Ping Payments är klart.  

436561 kr på kontot 

 

Information Bolaget 

Motorsportsarenan 

• 26-27 april, folkrace tävling, vi behöver ha räddningsväg redo och platt. Annars 

får vi stänga denna helg. Denna frågan behöver vi diskutera mer framförallt om 

det går att flytta räddningsvägen så den inte går över Crossbanan?  

Denna gång ger vi information till bangruppen.  

• Indexhöjning 1.5% per årsbasis ca 2000 kr per år för LMCK 

• Årsmöte för AB 6 maj, minst två från LMCK bör gå. Orförande och vc ordförande 

går på detta. 

• Juni – LMCK ansvarar för städ och ordning av allmänytor. Tex. Städ av servicehus, 

klippa gräs och hålla ordning.  (Lämna över till Micke Larsson) 

 

Information från 

Sektionerna 

Övergipande 

• Beslut: Lidköpings MCKs eldsjälar som får hämta ut var sin t-shirt och Hoodie 

med LMCK-logga på Rydéns. Karolin gör iordning en lista som vi förser Rydéns 

med.  

• Delat ut gamla klubbtröjor till serielaget och sålt några tröjor. Nils fixar ett till 

swishkonto till som vi kan ta emot betalning för kläder, mattor, med mera 

utanför träning och kiosk. 

• Nya kläder: Vi beslutar att vi testar de nya kläderna. De i styrelsen som vill 

beställa får beställa för att testa och marknadföra. Philip ser till att vi kan 

beställa.  



 

• De som hyr banan har fått priset 7000 kr per dag. 

Andreas har sagt till att betala camping, Vill ha fakturan till företaget. Andreas 

förser Nils med fakturauppgifter.  

• Nycklar och tillgång till att öppna grinden ska styrelsen, bangruppen cross och 

enduro, kioskansvarig och tränare ha. Karolin gör iordningen en lista och förser 

styrelsen med denna så Ordförande kan göra åtgärd.  

 

Cross 

• Förberedelser för serietävling går bra.  

• Microsoft sharepoint pågår. Blir en liten kostnad.  

• Mycket uthyrning av banan. Får in ca 20000kr på detta och det ligger utanför 

ordinarie verksamhet.  

• Förändring av bevattningssystem på Crossbanan. Arbete pågår 

• Vi har lite problem med traktorn, diffen och hydralpaketet för höj och sänk 

fungerar dåligt. Vi håller uppsikt över den och ber Berka kolla på den.  

Enduro 

• Planerar en Enduro-träff efter påsk.  

• Det ligger träd över extrem endurospåret. Mikael A löser det.  

• Den utökade delen mot soptippen är fortfarande avstängd. Vi lyfter frågan 

på årsmötet med Bolaget.  

 

Ungdom 

• Vi har startat igång Guldhjälmsutbildningen. Första informationsträffen 

upplevdes lite rörig då det strulade lite med Svemo. Styrelsen har stämt av 

med utbildaren och informerat om att Karolin kan hjälpa till med Svemo.  

• Vi har startat Knattar Skoj på Hoj för säsongen.  

 

Aquabike 

x 

Information från 

Medlemsansvarig 

• 250413 Antal fakturor 188 avslutade, 2 väntande, 1 åtgärd krävs, 83 st förfallna  

• Antal medlemmar – totalt 338 st varav 238 betalande. 

• LOK-stöd ska rapporteras in februari och augusti. Vem tar ansvar för detta? 

Karolin kollar med Jonbjörn. 

Årshjul • Har styrelsen ett årshjul att följa? Nej, men något vi kan jobba fram.  

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Sekreteraren har fått tillgång till mailen. 

 

Medlemsfrågor Medlemsmöte 

▪ x  

Lokaler • Lista på CirkelK, bör den uppdateras med rätt kontaktpersoner. Micke S kollar. 

Event ▪ Prova på Jetski 12 juni, Se information under sektionens punkt. Information 

skickas ut till medlemmarna.  

▪ Anläggningen uthyrd 15-17 april på dagtid. 



 

▪ Serielagstävling 1 maj. Arbetsdag innan tävling. Information skickas ut till alla 

medlemmar inom kort. 

▪ MC konsult erbjuder prova på Triumph planerat till 4 maj. Information skickas ut 

till medlemmarna. Vi kan vara med och ställa ut på MC konsults MC-dagar den 3 

maj. Medlemmar i våra ungdomsgrupper har blivit tillfrågade.   

▪ Medlemsträning tillsammans med Uddevalla MK den 12-13 juli i Lidköping. Mer 

information skickas ut lite längre fram. 

 

Sammhällstjänstare Information från ansvarig för Samhällstjänstare 

•  

Utbildningar •  

Sponsring •   

Bidrag • Information om bidrag som ska sökas.  

Vi ber Jonbjörn komma med på nästa styrelsemöte och informera om det tänkta 

Kioskbygget.  

Laget.se/ 

Sociala medier 

• Den som vill kan bli pulicerare för Instagram, meddela sekreteraren så fixar hon 

inlogg.   

Kommun • Vatten till dammen blir förbättrat med pump från dammen utanför arenan. 

Möte 29 maj, AB är med på mötet med kommunen.  

Svemo Miljöansvarig utsedd på årsmötet 

▪ Till nästa möte kommer Miljöansvarig lämna förslag och pris på hur sopor ska 

hanteras/sorteras samt hämtning av dessa. 

Riksidrottförbundet Inga punkter behandlades 

Tävling 1 maj – Crossansvarig känner att vi har koll på läget och det mesta är klart. 

Övrigt ▪ Crossansvarig tar fram förslag på gemensam lagringsplats för dokumentation.  

▪ Tidigare sekreteraren fortsätter hantera ifyllda träningsvärdslistor och skickar 

uppföljning en gång i månaden.  

▪ Styrelsen beslutar att vi kan öppna företagskonto på Biltema och Dafgårds för 

några få att handla mot faktura. Karolin undersöker om det går att lösa.  

 

Nästa möte 19 maj kl. 17.30 

 

 


